
Milí spoluobčané,
rád bych vám jménem svým i  jménem celého vedení 

obce  poděkoval, že jste přišli v září k volbám. Opětovná vy-
soká volební účast vypovídá o trvalém zájmu o dění 
v Mezouni a její směřování do budoucna. Pevně věřím, že 
společně  s  novým zastupitelstvem uděláme maximum pro 
to, abychom důvěru do nás vloženou nezklamali.

Funkce starosty pro mě představuje novou zkušenost, 
ve které – jak doufám – zúročím i  své předchozí znalosti 
a zkušenosti z pracovního působení ve státní správě a sa-
mosprávě. Protože dočasně vykonávám starostovskou 
funkci jako neuvolněný člen zastupitelstva a  zároveň se 
snažím v předchozím zaměstnání o bezproblémové předání 
agendy, je mé pracovní vytížení opravdu značné, a až nyní 
se mi naskytla příležitost vás takto oslovit.

Chtěl bych vás ujistit, že budu starostou zodpovědným 
a případné problémy budu řešit a ne přehlížet. V budouc-
nu bych vás chtěl na našem webu pravidelně informovat 
o dění v  Mezouni, řešených tématech či připravovaných
projektech.

V tomto kontextu se nabízí, abych se jen krátce zmínil 
o zaorání polní cesty na Vysoký Újezd. O tomto záměru ne-
byla obec jako vlastník pozemku, na kterém se cesta zčásti
nacházela, předem informována a ani by s ním v této podo-
bě nesouhlasila. Se všemi zúčastněnými jsem komunikoval
a podobná situace by se již neměla opakovat. Cesta, která
zajišťovala pravděpodobně nejbezpečnější pěší vazbu s Vy-
sokým Újezdem, byla provizorně obnovena, za což bych rád
poděkoval zejména Radku Tovarovi. Nové cesty v přívěti-
vější podobě pro pěší se doufám dočkáme v příštím roce.

Z dlouhodobého hlediska je mezi mými prioritami napl-
nění co možná nejvyššího počtu bodů volebního programu, 
věřím, že nalezneme shodu se všemi zastupiteli. Zároveň je 
mým cílem zachovat kontinuitu v  realizaci již zahájených 
projektů z minulých období, aby úsilí a prostředky do nich 
vložené nepřišly vniveč. Jako prioritu vnímám vyřešení si-
tuace s obecní prodejnou – ta by se dle nejnovějších infor-
mací mohla znovu otevřít začátkem prosince. Cílem jednání 
s provozovatelem mimo jiné je, aby se situace  neopako-
vala. Stálý provoz prodejny představuje základní kámen ob-
čanské vybavenosti v Mezouni. Současný stav i přístup ze 
strany provozovatele je pro mě neakceptovatelný, jak vůči 
obci jakožto pronajímateli prostor, tak vůči občanům.

Dalším důležitým tématem je odpadové hospodářství 
obce. V  tomto směru jsem obdržel  od spoluobčanů připo-
mínky týkající se například doplnění sběrných nádob na 
plasty do již existujících stanovišť. Případné úpravy jsou 
dle mého názoru namístě a se zastupiteli se jimi budeme 
zabývat, avšak za podmínky komplexního zhodnocení do-
padů či nákladů s nimi spojených. S problematikou odpa-
dového hospodářství souvisí i  zřízení sběrného dvora či 
místa, o  kterém panuje mezi zastupiteli shoda, a tudíž brzy 
začneme  s přípravou podkladů pro jeho realizaci.

V neposlední řadě bych rád zmínil problematiku dopra-
vy, kde je mým cílem zřízení přechodů pro chodce na vyti-
povaných místech, aby byly zajištěny bezpečné pěší vazby 
přes silnice III/10126 a III/10125, jelikož v posledních letech 
pravděpodobně všichni vnímáme zvýšení intenzity dopra-
vy. Důležité bude rovněž jednání s regionálním dopravcem 
ohledně návaznosti autobusového a  vlakového spojení, 
jednání s místním nákladním dopravcem ohledně jízdy ná-
kladních automobilů obcí, aktualizace a údržba stávajícího 
dopravního značení a zařízení na místních komunikacích, 
vypořádání majetkových práv k pozemkům pod těmito ko-
munikacemi a v neposlední řadě oprava povrchu a odvod-
nění místní komunikace na Letníku. Pokud se najde vůle ze 
strany všech dotčených orgánů, vlastníků pozemků, kraje 
a obce Nučice, považuji za přínosnou i realizaci chodníku 
k vlakové zastávce v Nučicích.

Předpokládám, že většinu z  vás zajímá i  nový územní 
plán. Ten je momentálně ve fázi vypořádávání došlých při-
pomínek a určitě k němu bude i samostatná veřejná schůze 
zastupitelstva. Podoba územního plánu je stěžejní věc, kte-
rá bude na mnoho let ovlivňovat charakter naší obce. 
Doufám tedy, že na jeho finální podobě najdeme shodu  na-
příč obyvateli, i  když bez kompromisů to jistě nepůjde. Vě-
řím však, že bude respektovat současný ráz obce a  
umožní nám i  našim potomkům příjemný a  spokojený 
život zde i  do budoucna. Přál bych si, aby si Mezouň udrže-
la co možná nejvíce ze své současné podoby, kterou se vy-
myká sousedním obcím v prstenci okolo Prahy. Osobně ne-
vnímám rozvoj obce jako synonymum rozvoje výstavby. 
Rozvoj obce pro mne představuje zkvalitňování životního 
prostředí a veřejného prostoru na jejím území, zkvalit-
ňování a  rozšiřování občanské vybavenosti a dopravní ob-
služnosti a v neposlední řadě i v podpoře či pořádání komu-
nitních akcí, ať už kulturních či sportovních.

V návaznosti na to bych chtěl zmínit naše nové komunit-
ní centrum. Těší mě, že se předchozímu vedení obce podaři-
lo tento prostor vytvořit, něco takového v Mezouni chybělo. 
Doufám, že si jej brzy oblíbíte a stane se tlukoucím srdcem 
naší obce. Zvu vás všechny, ať se přijdete do komunitního 
centra podívat, program akcí v něm probíhajících najdete 
na druhé straně. Chtěl bych poděkovat všem, kteří se již 
podílí na akcích konaných v centru, obzvláště naší zastupi-
telce Jitce Wagnerové za její neutuchající energii a čas, jež 
centru i zdejší kultuře věnuje.

Milí spoluobčané, jelikož se blíží vánoční svátky a konec 
roku, dovolte mi na závěr vám ještě popřát. Přeji vám klidné 
a spokojené prožití Vánoc, pokud možno s těmi, které mi-
lujete. Do nového roku hlavně pevné zdraví, hodně štěstí a 
úspěchů. Současně nám všem přeji, aby v budoucích letech 
byla naše obec místem klidu a místem, ve kterém budeme 
rádi a spokojeně žít.

Miroslav Peleška 
starosta obce Mezouň
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Máme za sebou dva měsíce fungování komunitního centra. 
A máme radost, že se nám za tak krátkou dobu podařilo 
rozběhnout a uspořádat mnoho aktivit, z nichž si vyberou 
naši spoluobčané všech věkových kategorií. Velký úspěch 
mělo divadelní představení pro děti, cvičení pro malé děti, 
literární kavárna i setkání seniorů. 

KC se zároveň stalo útočištěm i pro skauty, kteří své pro-
story přenechali ukrajinské rodině. 

Mám velkou radost, že podkroví začalo žít. Vaše pozitiv-
ní zpětná vazba od vás je odměnou za úsilí vložené. 

Od října máme zaměstnanou sociální pracovnici, která 

• Hejblátka – aktivity pro maminky s dětmi (od 1 do 3 let) –
každé úterý od 9:30, nutná registrace předem

• Konverzace v angličtině – každé úterý od 17:15
• Kondiční cvičení s Martinou – každá středa od 18:00

24. 11. Literární kavárna: tentokrát na téma pečení! Při-
neste s sebou oblíbené kuchařky nebo oblíbené recepty na
vánoční cukroví.
27. 11. Vánoční jarmark: v době od 15 do 17 hodin nabídnou 
místní rukodělci výrobky s vánoční tématikou.
27. 11. Rozsvícení stromečku u kapličky: tradiční rozsvě-
cení stromečku s vystoupením dětí z MŠ Mezouň. Hrnečky
na horký nápoj s sebou! PS: A možná přijde i Mikuláš…
11. 12. Herní odpoledne: od 14 hodin, přineste si svou oblí-
benou deskovou hru.
13. 12. Vánoční posezení seniorů: od 16 hodin, na progra-
mu je i vystoupení dětí z MŠ Mezouň a poté místního har-
monikáře, občerstvení zajištěno.
18. 12. Betlémské světlo v Mezouni: akce organizovaná
skautskými oddílem Zubři a Zubříci.

Komunitní centrum poskytnutím poradenství pomůže těm, kteří pomoc potře-
bují a řeknou si o ni.

Také bych chtěla poděkovat celé organizační partě, kte-
rá se snaží o hezký chod KC a za jejich úsilí, které tomu ne-
zištně věnují.

Do konce roku nás čeká několik zajímavých setkání, je-
jichž shrnutí naleznete níže. Těším se, že se na některých 
spolu uvidíme. 

Veškeré aktuality sledujte na webových stránkách  
kc-mezoun.webnode.cz a facebook.com/KCMezoun. Na webo-
vých stránkách je pro vás připravena anketa, neváhejte se 
zapojit a udat další směr aktivit na příští rok. 

Pokud byste se chtěli zapojit do organizace aktivit nebo 
vést vlastní kroužek, kontaktujte nás na kc@mezoun.cz.

Srdečně zdraví Jitka Wagnerová

Pravidelné aktivity

Sociální poradna KC Mezouň

Na co se ještě letos můžete těšit

Dostali jste se do obtížné sociální situace, nevíte si 
rady, potřebujete poradit či podpořit? Kontaktujte od-
bornou sociální pracovnici v KC Mezouň.

Jak vám může pomoci?
• Poskytne vám diskrétní psychosociální podporu ve složi-

té životní situaci.
• Vyhledá či zprostředkuje informace nebo praktickou

radu týkající se vašeho problému.
• Odkáže vás na specializovaná pracoviště v okolí dle va-

šich individuálních potřeb a propojí vás s dalšími odbor-
nými pracovníky.

• Pomůže vám se zorientovat v dokumentech a úředních
psaních, případně vám asistuje v komunikací s dalšími
úřady.

Kontakt na sociální pracovnici v sociální poradně

Mgr. Zdeňka Effenberger
Komunitní centrum Mezouň, Mezouň 72, 267 16
Úřední hodiny: dle domluvy 
Tel.: 602 500 095
E-mail: poradna@mezoun.cz


